
Verslag vergadering Raad van Bestuur sportraad Aartselaar op 9/5/2019 

 

Aanwezig: Maria De Ridder, Maria Verbeeck, Frank Baart, Harry Gijbels, Luc De Rechter, 

Latoya Nauwelaers, Anita Braeckmans 

Verontschuldigd: Gunther Crauwels  

Afwezig:  

 

1) Kennismakingsronde 

Vermits Latoya en Luc nieuw zijn in de RvB, stelt iedereen zich even voor. 

 

2) Goedkeuring verslag vergadering RvB 11/4/2019 + takenlijst 
Verslag: goedgekeurd mits een aantal aanpassingen. 

.  

Takenlijst: 

Datum Actiepunten Wie? Einddatum 

13/4/2017 Op te volgen: idee één 

gevechtssportzaal 

RvB  

14/2/2019 Bij capoeïra achter herhaaldelijke 

afwezigheid op AV informeren. 

Anita oké 

11/4/2019 Positief antwoord aan Jong en Vrij 

i.v.m. kandidaat L.Nauwelaaers voor 

RvB. 

Anita oké 

11/4/2019 Locatie CC definitief vast leggen voor 

AV 16/1/2020. 

Anita oké 

11/4/2019 Datum gala van de vrijwilliger? Anita Nog niet bepaald. 

11/4/2019 Deelnemersbedrag bijscholing 10/10 

voor Maria Verbeeck? 

Maria V. 20 euro 

11/4/2019 Uitnodiging bijscholing ‘Sport met 

grenzen’ versturen naar clubs. Juni 

versturen. Andere datum kan ook. 

Anita na bevestiging 

Dynamo 

11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 

engagementsverklaring? 

Anita  

11/4/2019 Alle betrokken reglementen 

verzamelen. 

RvB  

 

3) Ingekomen stukken 

Via mail ontvangen: 

 Bericht voor Aartselaarse verenigingen – infomoment nieuwe inwoners > verstuurd 

naar alle clubs 15/4/2019 

 Bart Lambrecht vraagt of de sportraad eens wil nadenken hoe we best tussentijdse 

uitzonderlijke sportprestaties aanpakken? Blijven we deze mensen doorverwijzen naar 

het sportgala of proberen we een bepaalde huldiging te koppelen aan een bepaald 

evenement? 

Antwoord RvB: De gemeentelijke sportraad wenst zich te houden aan het bestaande 

tweejaarlijkse sportgala. De gemeente heeft de vrijheid om op gepaste wijze te 

reageren op tussentijdse meldingen van sportieve prestaties. Toch wil de RvB erop 

wijzen dat iedere laureaat op dezelfde wijze dient gehuldigd te worden en dat we 

waakzaam moeten zijn om geen precedenten te scheppen. Dit advies zal aan het 

college medegedeeld worden. 

 

Post:  

 geen 

 

4) Financiën 

 Overlopen van de rekening.  

 Saldo 9/5/2019:  398,13 euro. Geen beweging. 

 



 

5) Reglement betreffende de toekenning van een onderscheiding voor sportprestaties 

 Reglement heeft verbetering/verduidelijking nodig. Ook het herbekijken van de 

categorieën vraagt om aandacht: categorie beloftevolle jongere opdelen in meisjes en 

jongens, toevoegen van beste ploegsport en een uitzonderlijke categorie bv. voor 

materiaalmeester, … 

 Terug op volgende dagorde plaatsen. 

 

6) Scholenveldloop 25 september 2019 

De scholenveldloop blijft georganiseerd op woensdagnamiddag en wordt er dus verwacht dat 

er voorlopers worden geleverd. Gunther heeft dit al doorgegeven aan AVKA en heeft tevens 

gevraagd om dit al even op de vergadering te brengen met het oog op het vinden van 

voorlopers uit de RvB’ers hun club als plan B. 

Het draaiboek wordt overlopen en besproken. 

 

7) Nieuws vanuit sportverenigingen 

 SVAV: de reservatiemogelijkheden voor een accommodatie op het sportcentrum zijn 

erg versnipperd. Een aanvraag voor een sportveld dient te gebeuren via Bram,  ’t 

Sportzicht via Vincent of online, … niet erg praktisch. Een online-systeem waarin alle 

accommodatie vervat zit en ingekeken kan worden door iedereen zou nuttig zijn. 

Anita merkt op dat dit bestaat, zijnde de ‘evenementenkalender sport’, maar weinig 

wordt gebruikt. Hierbij nogmaals de link: 
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1nSWtFG1B-
n5UPQGa_7zqsWKU9XEK9dxUwMJEaXKMeVA/edit#gid=138010889 

 Buitenspeeldag 24/4: meisjes rope-skipping verkochten snoepjes om een wedstrijd te 

sponsoren. Blijkbaar geen meisjes van Jong en Vrij! 

 SVAZ: 22 juni BBQ in Leonaar. 

 Rita Serveert organiseert een collega-dag. De leden van de badmintonclub kunnen hun 

collega’s, vrienden, familie, … uitnodigen om een partij badminton te spelen. Datum 

nog niet bekend. 

  

8) Varia 

 Nog geen engagementsverklaring ontvangen van: Antwerp Golf School, Capoeïra, De 

Ster van Aartselaar, Ki Chin Tai, Lazio Coma, Org. Wielerwedstrijd, SJKT Juno Kata 

(is komende) en WTC ’t Heike Vooruit. 

 SVAV: sportsnoepdag: Anita vraagt of de voetbalclub een wissel van doelgroep wil 

doen met de hockeyclub Braxgata? Luc informeert bij Patrick Rypens. 

 Mail melding nieuwe RvB: feedback afwachten en dan ev. betrokken clubs bezoeken. 

Wat zijn hun bezorgdheden? Tegen eind juni. 

 Voor vergadering september schepen Bart Lambrecht uitnodigen. Concrete 

accommodatieplannen? 

 Gebruikers worden niet gehoord bij de nieuwbouw van een accommodatie!! cfr. 

zwembad. 

 Sporteldag 30/4: goed weer en verloop. Meer promotie voeren!  

 Moet een sportclub erkend zijn om subsidies te ontvangen? Ja. 

 Elke club dient een geschoold vertrouwenspersoon (club-API) te hebben. 

(aanspreekpersoon integriteit) 

 

 

Datum Actiepunten Wie? Einddatum 

13/4/2017 Op te volgen: idee één 

gevechtssportzaal 

RvB  

11/4/2019 Datum gala van de vrijwilliger? Anita Nog niet 

bepaald. 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1nSWtFG1B-n5UPQGa_7zqsWKU9XEK9dxUwMJEaXKMeVA/edit#gid=138010889
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1nSWtFG1B-n5UPQGa_7zqsWKU9XEK9dxUwMJEaXKMeVA/edit#gid=138010889


11/4/2019 Uitnodiging bijscholing ‘Sport met 

grenzen’ versturen naar clubs. Juni 

versturen. Andere datum kan ook. 

Anita na bevestiging 

Dynamo 

11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 

engagementsverklaring? 

Anita  

11/4/2019 Alle betrokken reglementen 

verzamelen. 

RvB  

9/5/2019 Advies opmaken voor college i.v.m. 

huldigingen sportprestaties 

Anita  

9/5/2019 Reglement sportprestaties op dagorde 

juni zetten. 

Anita  

9/5/2019 Mail naar clubs met melding van 

nieuwe RvB en vragen achter 

bezorgdheden. 

Anita  

9/5/2019 Schepen Bart Lambrecht uitnodigen 

voor vergadering september. 

Anita  

 

De volgende RvB van 13 juni wordt naar 27 juni 2019 verzet.  

20u45 in Sportcafé. 

 

Voor het verslag 

Anita Braeckmans 


